
 

ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY STČ ČBF 

konané 19.5.2025, od 17.00 ve Sportcentru Brandýs, Kostelecká 1776, Brandýs n. L. 

 

VH byla zahájena v 17hodin, předsedající B. Žánová konstatovala, že je přítomný dostatečný počet 

delegátů k jejímu konání a VH zahájila s následujícím programem: 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení jednacího řádu a programu VH 
2. Volba pracovního předsednictva 
3. Volba komise  
4. Zpráva výboru za uplynulý rok 2024 
5. Zpráva o hospodaření STČ ČBF – schválení výsledků hospodaření za rok 2024 
6. Zpráva STK o sezóně 2024/25  
7. Zpráva o činnosti středočeského ČABRu  
8. Zpráva kontrolní a revizní komise  
9. Diskuse 
10. Schválení návrhu usnesení, závěr 

 

Ad 1) VH schválila program jednání 

Pro 14  zdržel se 0  proti 0 

 

 VH schválila jednací řád 

Pro 14  zdržel se 0  proti 0 

 

Ad 2) VH zvolila pracovní předsednictvo ve složení: předseda P. Čeněk, členové J. Hojka, L. 

Drahota 

Pro 13  zdržel se 1  proti 0 

 

Předsedající přivítal na jednání VH Generálního sekretáře ČBF p. M.Šoba a člena Výboru ČBF 

I.Lukše jako hosty VH 

Dostavili se další zástupci klubů s hlasem rozhodujícím 

 

Komise konstatovala, že se VH zúčastní 16 zástupců klubů s hlasem rozhodujícím 

 

Ad 4) Zpráva výboru za uplynulý rok 2024 
Předsedkyně oblastního výboru přednesla zprávu o činnosti oblasti za rok 2024, 

poděkovala oddílům, které ji reprezentovaly i ostatním, které se věnují práci s mládeží. VH 
vzala zprávu na vědomí.  
 

Ad 5) Zpráva o hospodaření STČ ČBF – schválení výsledků hospodaření za rok 2024 ve výši 
+130 322,-  

B. Žánová přednesla zprávu o hospodaření oblasti za rok 2024.  



 

Výsledek hospodaření byl schválen 
Pro 16  zdržel se 0  proti 0 
 

Ad 6)  Zpráva STK o sezóně 2024/25  
T. Benda jako předseda STK přednesl zprávu o průběhu soutěží, vysvětlil řešené 

problémy i plánování další sezóny. Delegáti byli upozorněni na elektronickou formu přihlášky,  
termín přihlášek pro následující sezónu a návrh TL.   Upozorněni byli delegáti i na nutnost 
zadávání statistik a vytvoření nové soutěže U10. 

VH vzala zprávu na vědomí.  
Diskuze – systémy kvalifikací, budou vytvořeny po uzavření přihlášek 

 

Ad 7)  Zpráva o činnosti středočeského ČABR  
J. Hošek seznámil přítomné s činností ČABR v roce 2024, s počtem vyškolených 

rozhodčích, jejich prezentací a dalšími plány.  
VH vzala zprávu na vědomí. 

 

Ad 8) Zpráva kontrolní a revizní komise  
J. Veselý seznámil VH s činností DOK a nastavení pravidel pro naši oblast včetně 

měsíční kontroly účetnictví. Informoval VH o nutnosti kooptace dalšího člena a návrhu DOK, 
aby tímto členem byla L. Sychrová. V současné době DOK neřeší žádné problémy.  

VH vzala zprávu na vědomí.  
 

Ad 9) Diskuze 
 
M.Šob  

-  seznámil účastníky se situací kolem volby nového předsedy ČBF a se závěry VH ČBF 
v tomto bodu. Poděkoval za aktivitu naší oblasti v nových trendech 
 V diskuzi odpovídal na dotazy z pléna. 
-  statistiky U10 
-  soutěže, řízení 
-  elektronický zápis a jeho implementace do dalších kategorií 
- změny v Leris (dlouhodobé, těžkopádné, drahé, ale přesto snaha o zlepšení) 
P. Čeněk 

-  informoval o práci ČABT 
-  vyzval delegáty, aby hledali ve svých klubech nejen mladé trenéry, ale i mladé 
funkcionáře, kteří by se připravovali do budoucna, aby byla zajištěna kontinuita v chodu klubu 
-  pozval účastníky na ME a MSU19 
-  
B. Žánová 
- poděkovala zástupcům chlapeckých týmů, kteří se domluvili na projektu společného 
krajského výběru, který by měl pod hlavičkou BC Benešov startovat v mezinárodní soutěži 
CEYBL 
- informovala o tvorbě nových webových stránek ve spolupráci s ČBF 
- informovala o novém způsobu rozdělení finančních prostředků mezi oblasti 
- informovala o výsledcích ankety ČAMB a dalším postupu 



 

- informovala o další spolupráci s ŽBL a přípravě dalších společných akcí 
- požádala přítomné zástupce klubů o spolupráci při založení školní ligy pro 1.-2.třídy 
 
Další 

- obnovování licencí – kontakt T. Kaprálek 
- školení TB I. – 1.6.2025 v Kolíně – kontakt T. Masár 
- žádost o organizaci školení mimo sezónu a zpřístupnění webinářů bez nároku na 

kredity 
- elektronický zápis  
- kultivace basketbalového prostředí  
- omezení počtu zápasů v OP 
- příspěvky pro další účastníky F – podklady doplní M.Modr 

 

Usnesení: VH schválila výsledek hospodaření za rok 2024 a vzala na vědomí zprávy o 

činnosti STC CBF, zprávy STK, ČABR a DOK. Předsedající valné hromady Petr Čeněk ukončil 

jednání Valné hromady v 19:00 hodin.  

 
 

Zapsala: B. Žánová 

19.5.2025 
 


